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استاندار کردستان:

نبود پشتیبان مهم ترین چالش در مسیر توسعه ورزش استان است
ســپهرغرب، گروه اســتان ها: استاندار 
از  استان  در  پشتیبان  نبود  کردستان گفت: 
مشکلات جدی در حوزه ورزش است که باید 

در این زمینه تلاش ویژه ای صورت گیرد.
بهمــن مرادنیا در دیدار با رئیس فدراســیون 
فوتبال، اظهار کرد: کردستان استانی بانشاط و در 
زمینه مواد مخدر اســتان پاکی است و این نشان 
می دهد کــه روحیه مردم به ســمت ورزش های 
مختلــف گرایش دارد از این رو توجه به این حوزه 

از اهمیت بسیار زیادی برخوردار است.
به گفته وی، این روحیه و بستر می طلبد که به 
بخش های مختلف ورزشی به ویژه بحث فوتبال که 
علاقه مندان بسیار زیادی دارد بیش ازپیش در این 

استان توجه داشته باشیم.
استاندار کردســتان از فوتبال به عنوان یکی از 
رشته های درآمدزا نام برد و خاطرنشان کرد: نبود 
پشــتیبان در استان از مشــکلات جدی در حوزه 
ورزش اســت که باید در این زمینه تلاش ویژه ای 

داشته باشیم.
مرادنیا گفــت: اگر این مهــم موردتوجه قرار 
گیرد رشد خوبی در رشته های مختلف ورزشی در 
استان خواهیم داشت به همین منظور تمام توان 
خود را در بحث جذب پشــتیبان به کار خواهیم 

گرفت.
وی ورزش کردســتان زمینه توسعه را دارد لذا 
پیشــنهاد ما این اســت که در برگزاری مسابقات 
ملی کردستان را نیز موردتوجه قرار دهید، افزود: 
مــا در اینجا تیم های مختلفی داریــم که نیاز به 

حمایت دارند که باید بســتری فراهم شود تا این 
تیم  ها به صورت رایــگان بتوانند در لیگ ها  حضور 

پیدا کنند.
استاندار کردســتان تصریح کرد: قول می دهم 
کمک خوبی برای توسعه ورزش فوتبال در استان 
داشته باشیم چراکه معتقدم در حوزه ای که امکان 
رویش وجود دارد اگر حمایت و کمک شــود قطعاً 

جواب می دهد.
مردانیــا با بیان اینکــه ظرفیت های خوبی در 
استان وجود دارد که متأسفانه بالفعل نشده است، 
عنوان کرد: فکر نکنم هیچ دســتگاهی در ســطح 
کشــور مخالف حمایــت از ورزش باشــد و قطعاً 
شهرداری ها در استان نیز در این زمینه ورود پیدا 

خواهند کرد.
بــه گفتــه وی مخاطبی که فوتبــال دارد در 
فوتبال ســاحلی وجود ندارد و اســتان با توجه به 
ظرفیت هایــش می تواند با برگزاری یک مســابقه 
ملی در اســتان علاقه و اســتقبال مردم را همراه 

کند.
اســتاندار کردســتان با بیان اینکــه در مرکز 
کردســتان جای تفریح معمولی هم وجود ندارد، 
اذعان کرد: تنها محل تفریحی در ســنندج آبیدر 
اســت ازاین رو توجه به توســعه ورزشــی استان 

ضروری است.
وی خاطرنشــان کرد: برگزاری مسابقه فوتبال 
در اســتان نیاز است و ما نیز برای برگزاری آن هر 

نوع حمایتی لازم باشد انجام خواهیم داد.
     بدهکاری باشــگاه ها به عنوان یکی 

از مهم ترین دغدغه  های اصلی فدراســیون 
فوتبال

رئیس فدراســیون فوتبال با بیــان اینکه حال 
فوتبال کشــور از حیث ملی بســیار خوب است، 
اظهــار کرد: ایران جزء کشــورهایی اســت که 5 
ســتاره ملــی دارد که ایــن ســتاره های ملی در 
رشته های مختلف فوتبال در مسابقات جام جهانی 

شرکت کرده اند.
مهدی تاج بدهکاری باشگاه ها را به عنوان یکی 
از مهم ترین دغدغه  های اصلی فدراســیون فوتبال 
نام برد و اذعان کرد: بدهکاری باشــگاه ها موضوع 
مهمی است که موجب نگرانی فدراسیون شده که 

یکی از این باشگاه ها استقلال است.
رئیس فدراسیون فوتبال خاطرنشان کرد: سهم 
بازیکنان کردســتانی در بین تیم های ملی بسیار 
خوب اســت به ویژه در رده بانوان که رتبه اول یا 
دوم کشوری را به لحاظ حضور تعداد بازیکنان در 

تیم های ملی فوتبال دارد.
تــاج تصریح کرد: به اعتقاد من در رده بانوان و 
آقایان در رشته فوتبال ساحلی، کردستان می تواند 
موفق باشــد گرچه در این حوزه هزینه زیادی هم 

نیاز نیست.
وی با بیان اینکه از فوتبال کردســتان حمایت 
می کنــم چراکه این اســتان در فوتبال ســاحلی 
ظرفیت بســیار خوبی دارد که باید در این حوزه 
ورود پیــدا کند، گفت: از بانوان کردســتان برای 
بدنه اصلی تیم ملی فوتبال اســتفاده می شود زیرا 
کردستان در حوزه فوتبال بانوان از توانایی خوبی 

برخوردار اســت و حمایت از آن توسعه بیشتر این 
رشته ورزشی را به دنبال دارد.

رئیس فدراسیون خاطرنشان کرد: باوجوداینکه 
یزد ســاحل ندارد، اما در رشــته فوتبال ساحلی 
اســتان برتر کشور اســت و قطعاً اســتانی مانند 
کردســتان که ظرفیت های خوبــی در این حوزه 

دارد، می تواند موفق تر باشد.
تاج خطاب به استاندار کردستان با بیان اینکه 
علاقه  شــما به حوزه ورزش نویــد اتفاقات خوبی 
است، تصریح کرد: هم اکنون شرایط رشته فوتبال 
در استان کردستان نســبت به برخی از استان ها 

بسیار بهتر است.
وی اضافــه کــرد: تنهــا راه حل مشــکلات و 
آســیب های اجتماعی ورزش است و فراگیرترین 
ورزش، رشته فوتبال و راحت ترین نوع آن فوتبال 

ساحلی است.
رئیس فدراسیون فوتبال ایجاد باشگاه ورزشی 
خــوب را به معنای تخریب یــک زندان نام برد و 
گفت: شــهرداری ها در همه جای کشــور به این 
حوزه کمک می کنند و در کردســتان نیز باید این 

موضوع تحقق پیدا کند.
وی خاطرنشــان کرد: باید راه حلی اندیشــیده 
شود تا شهرداری برای حمایت از ورزش کردستان 

ورود کند.
تــاج اظهار کــرد: موضوع اعطــای 27 درصد 
ارزش افزوده به اســتان ها برای توسعه ورزش های 
بانوان، نونهالان و عشــایری می تواند کمک خوبی 

برای استان های مختلف باشد.

      شهرداری ها در تمام دنیا تیم داری 
می کننــد و تنها در اســتان کردســتان 

شهرداری ها از ورزش حمایت نمی کنند
حامد جولای اظهار کرد: اســتان کردســتان 
استعداد خوبی در رشته های مختلف ورزشی دارد 

که باید بیش ازپیش به این ظرفیت ها توجه شود.
وی به کسب مقام های برتر استان در رشته های 
مختلف ورزشی اشاره کرد و گفت: برخی تیم های 
ما بــا 20 میلیون تومان به لیــگ برتر آمده اند و 
دلیل اصلی آن قناعتی اســت که در بین بچه های 

ورزشی در استان وجود دارد.
مدیــرکل ورزش و جوانان کردســتان با بیان 
اینکه رسیدن به این جایگاه باوجود نبود بسیاری 
از زیرســاخت ها است، خاطرنشان کرد: حمایت از 
ورزش کردستان می تواند تحولات بسیار جدی در 

این حوزه به دنبال داشته باشد.
جولایــی بــا اشــاره بــه اینکــه متأســفانه 
شهرداری های استان از ورزش حمایت  نمی کنند، 
اذعان کرد: شــهرداری ها در تمام دنیا تیم داری 
می کنند و تنها جایی که شــهرداری ها از ورزش 

حمایت نمی کنند استان کردستان است.
وی افزود: این انتظار را از مسؤولان و متولیان 
امــر داریم که به نوعــی شــهرداری ها را ملزم به 

حمایت از تیم های ورزشی کنند.
مدیرکل ورزش و جوانان کردستان نبود پشتیبان در 
کردستان را یکی از موانع توسعه ورزش دانست و گفت: 
این استان به لحاظ صنعت هم جایگاهی ندارد ازاین رو 

جذب پشتیبان در آن به سختی تحقق پیدا می کند.

مدیرکل آموزش وپرورش استان کردستان عنوان کرد:

مشارکت 200 هزار دانش آموز 
کردستانی در انتخابات 

شورای دانش آموزی

مدیــرکل  اســتان ها:  گــروه  ســپهرغرب، 
آموزش وپرورش استان کردستان از حضور 200 هزار 
دانش آموز در 2 هزار واحد آموزشی استان کردستان 

در بیستمین انتخابات شورای دانش آموزی خبر داد.
رشــید قربانــی در مراســم بیســتمین دوره انتخابات 
شــورای دانش آموزی که هم زمان با مدارس سراسر کشور 
در دبیرستان شــهیده مهری رزاق طلب سنندج برگزار شد، 
اظهار کرد: انتخابات شورای دانش آموزی یکی از مفاد سند 

تحول بنیادین است.
وی با بیان اینکــه تعداد 200 هزار دانش آموز از 2 هزار 
واحد آموزشی استان کردستان، در بیستمین دوره انتخابات 
شورای دانش آموزی شــرکت کرده اند، افزود: درمجموع از 
ایــن تعداد، 18 هزار نفر دانش آموز به عنوان اعضای اصلی و 
علی البدل انتخاب می شــوند که پس از تاریخ 13 آبان سال 

جاری فعالیت خود را در سطح مدارس آغاز می کنند.
قربانی با اشــاره به اهمیت برگزاری انتخابات شــورای 
دانش آمــوزی، عنوان کــرد: درنهایت تعــداد 3 دانش آموز 
اعضای اصلی به مرحله استانی منتخب و به مجلس شورای 

دانش آموزی کشور راه پیدا می کنند.
مدیــرکل آموزش وپرورش اســتان کردســتان با بیان 
اینکه انتخابات شــورای دانش آمــوزی یکی از عوامل اصلی 
در راســتای نهادینه کردن تربیت میان دانش آموزان است، 
بیان کرد: هم زیستی تنها با درس خواندن و آموزش صورت 
نمی گیرد  بلکه با مشارکت دانش آموزان در محیط آموزشی 
اســت که اعتمادبه نفــس، آمادگی پذیرش انتقــاد و افکار 

دیگران، مشارکت جویی در آن ها نهادینه می شود.
وی با بیان اینکه امــروزه تنها آموزش حفظی کاربردی 
نــدارد، خاطرنشــان کــرد: ایــن امــر یکی از مشــکلات 
آموزش وپــرورش در ایران اســت که ضــرورت دارد وزیر 
آموزش وپرورش در راســتای حل این مشکل و ایراداتی که 

در حوزه آموزش کنونی وجود دارد، تجدیدنظر نماید.
مدیــرکل آموزش وپرورش اســتان کردســتان، تصریح 
کرد: شــورای دانش آموزی یکــی از آن چندین روش برای 
آماده سازی افراد و راه یافتن آن ها در اجتماع با تربیت عالی 
اســت که اگر مســؤولیتی را قبول کردند به نحو احسن آن 

را انجام دهند.
قربانی خطاب به دانش آموزانی که در انتخابات شــورای 
دانش آموزی شــرکت می کننــد، اظهار کــرد: در حوزه ای 
که جزء اختیارات شــما اســت حد و حدود را رعایت و به 

وعده هایی که می دهید حتماً عمل کنید.
وی در پایــان، نهادینــه کردن فرهنــگ نقادی، تحمل 
مخالــف، هم زیســتی مســالمت آمیز و مســؤولیت پذیری 
را از اهداف عمده تشــکیل شــورای دانش آمــوزی عنوان 
کرد و گفت: انتخابات شــورای دانش آمــوزی نوعی تمرین 

دموکراسی است.

رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت استان 
ایلام خبر داد:

دهم آبان ماه 
آخرین فرصت ثبت نام 

تسهیلات طرح رونق تولید

سپهرغرب، گروه استان ها: رئیس سازمان صنعت، 
معدن و تجارت اســتان ایلام گفــت: دهم آبان ماه 
آخرین فرصت ثبت نام تســهیلات طرح رونق تولید 

است.
یارالــه نصیــری از تولیدکنندگان و صاحبــان صنایع 
خواســت با مراجعه به درگاه اطلاع رســانی وزارت صنعت، 
معدن و تجارت )ســامانه بهین یاب( درخواست تسهیلات 

خود را ثبت و پیگیری کنند.
وی گفــت: طرح رونق تولید باهدف تأمین ســرمایه در 
گــردش واحدهای تولیدی، بازســازی و نوســازی صنایع 
موجود و سرمایه ثابت طرح های نیمه تمام و در دست اجرا با 
پیشرفت فیزیکی بالای 60 درصد راه اندازی شده و تاکنون 
صاحبــان صنایع و طرح های ایجادی از طریق این ســامانه 
درخواست خود را به ثبت رســانده و بخش قابل توجهی از 

منابع مالی موردنیاز خود را از این طریق تأمین کرده اند.
وی با اشاره به احتمال بســته شدن این درگاه در آینده 
نزدیک، ادامه داد: ممکن اســت عملیات ثبت نام طرح رونق 
تولیــد تنها تا دهــم آبان ماه برقرار باشــد و بعدازآن دیگر 
امکان ثبت نــام فراهم نگردد، لذا انتظــار داریم متقاضیان 
دریافت تســهیلات در این حوزه هرچه ســریع تر نسبت به 

ثبت نام اقدام کنند.
دبیر کارگروه تســهیل و رفع موانع تولیــد در ادامه به 
تصمیمات اتخاذشــده نشست کارگروه اشــاره و بیان کرد: 
تعداد 9 پرونده با 15 عنوان مختلف موردبررسی قرار گرفت 
که مصوباتی بر محور تقســیط بدهی ها، بخشودگی جرائم، 
اعطــای فرصت مجدد به صنایع مشــکل دار به تأیید اعضاء 

رسید.
نصیری بیــان کــرد: امیدواریم این تصمیمــات بتواند 
موجب تقویت تولید، جلوگیری از تعطیل شــدن واحدهای 

مشکل دار، حفظ اشتغال و مانع بیکار شدن کارگران شود.

خبــر

استانها
sepehr.ostanha@gmail.com

حال و هوای اربعین در مرز مهران

تردد 320 هزار زائر از محرم تاکنون
درحالی که  اســتان ها:  گروه  سپهرغرب، 
کمتــر از 14 روز دیگر به اربعین حســینی 
باقی مانــده، زائران حســینی از اقصی نقاط 
کشــور آرام آرام در حال ورود به مرز مهران 

برای مشرف شدن به کربلای معلا هستند.
صــدای اربعین به گوش می رســد، همه زائران 
عاشــق حســینی کوله بار ســفره را آماده کرده اند 
و در حال حرکت به ســوی مرزهای کشــور برای 
رفتن به کربلای معلا هســتند. مرز مهران به عنوان 
پرترددترین مرز کشور حال و هوای اربعین به خود 

گرفته و منتظر زائران حسینی است.
مرز مهران در 85 کیلومتری شهر ایلام در حال 
حاضــر روزهای آرامی را ســپری می کند و هر چه 
به ایام اربعین نزدیک می شــویم حجم زوار بیشتر 
می شود، مردم اســتان ایلام و شهرستان مهران با 
تمامی وجود آماده پذیرایی از زوار حسینی هستند.
از شهر مهران تا پایانه مرزی دستگاه های اجرایی 
و انتظامی در حال تدارک برای خدمات رســانی به 
زوار اربعین هســتند، پایانه مرز مهران ازلحاظ آب 
و برق و ارتباطات تجهیز شــده و آماده ورود زائران 

اربعین است.
زائران آرام آرام در حــال ورود به پایانه مرزی و 
خروج از کشــور هستند و فعلًا از ازدحام و شلوغی 
خبری نیست اما بی شک باید منتظر روزهای شلوغ 

پرترددترین مرز کشور طی روزهای آینده بود.
زائران دسته دسته از اقصی نقاط کشور به مرز مهران 
آمده و از روند خدمات دهی اعلام رضایت می کنند و از 

علاقه خود برای تردد از این مرز می گویند.

     تــردد 320 هزار زائــر از اول محرم 
تاکنون

مراد ناصری فرماندار مهران در این زمینه اظهار 
کرد: همه چیــز در مرز مهران بــرای اربعین مهیا 
شده اســت و هیچ مشکلی در مرز برای تردد زائران 

وجود ندارد.

وی با اشاره به اینکه مردم و مسؤولان استانی و 
شهرستانی با جان ودل آماده استقبال و پذیرایی از 
زوار هستند، گفت: از اول محرم تاکنون 320 هزار 
زائر از مرز مهران به عتبات عالیات تردد داشته اند.

ناصری با اشــاره بــه اینکه تمامــی امکانات و 
تجهیــزات در مرز برای تســهیل رفت وآمدها مهیا 
شده اســت و امسال در بحث پارکینگ و آب رسانی 
هیچ مشکلی نخواهیم داشت، بیان کرد: گیت های 
مرز مهران چه در داخل پایانه و چه خارج از پایانه 
برای تردد زوار اربعین مهیا شــده  و تنها انتظار ما 
از زوار این اســت که حتماً ویزا و گذرنامه داشــته 

باشند.
فرماندار مهــران تصریح کرد: اگــر زائران ویزا 
و گذرنامه داشــته باشــند قطعاً بدانند بدون هیچ 
مشــکلی از مرز تردد خواهند کرد، البته امســال 
محدودیت های بیشــتری برای کنترل زوار در نظر 

گرفته شده است.
فرمانده انتظامی اســتان ایلام نیــز اظهار کرد: 
امســال کنترل بر مرز مهران نســبت به سال های 
گذشــته بیشتر شده چنانکه پنج گیت از پل زائر تا 

پایانه ایجاد شده است.
ســردار نورعلی یاری گفت: افــراد بدون ویزا و 
گذرنامه قطعاً به شــهرهای خود با اتوبوس های از 

قبل پیش بینی شده برگشت داده می شوند.
وی با اشاره به حضور 12 هزار نیروی انتظامی در 
مرز مهران، عنوان کرد: نیروی انتظامی با اشراف کامل 
و رفع مشکلات سال گذشته، امسال به زوار حسینی 

خدمات رسانی خواهد کرد.

     آمادگی مرزبانی در مرز مهران
فرمانده مرزبانی اســتان ایلام نیز اظهار کرد: در 
ملاقات مرزی که با طرف عراقی داشــتیم از آن ها 
خواســته ایم نهایت همکاری برای تسهیل در تردد 
زائران داشــته باشند تا مشکلی برای زوار در خاک 

عراق پیش نیاید.

ســرهنگ یحیی الهی گفت: تجارب ســال های 
گذشته نشــان داده در بعضی از نقاط ضعف هایی 
وجود دارد که امسال با فنس کشی حریم رودخانه 
جنــب پایانه و با قرار دادن کانتینر در اطراف آن و 
حفر کانال هیچ گونه مشکلی در بحث امنیت برای 

زائران وجود ندارد.
وی با هشــدار به قانون شکنان مقررات مرزی و 
زائــران بدون ویزا و گذرنامه توصیه کرد در فرصت 

باقی مانده به دنبال تکمیل مدارک خود باشند.
الهی با بیان اینکه امکان خروج برای زائران فاقد 
مــدارک هویتی معتبر از قبیــل گذرنامه و ویزا از 
مرز مهران امکان پذیر نیســت، تصریح کرد: حتماً 
زائران از مســیر مشخص شــده تــردد کنند تا بر 
اســاس زیرساختی که در مرز خروجی شان در نظر 

گرفته شده دچار زحمت نشوند.

     وجود 200 موکب در اســتان ایلام و 
مهران برای خدمات رسانی به زوار

سید محمد علوی فر رئیس ستاد عتبات عالیات 
استان ایلام نیز گفت: خوشبختانه امسال در بحث 
خدمات رسانی و پذیرایی تمهیدات خوبی اندیشیده 
شــده و بیش از 200 موکب در سراســر استان و 

مهران فعالیت خواهند کرد.
وی گفت: این موکب ها در زمینه اسکان و توزیع 
نهار، شام و صبحانه به زائران حسینی ارائه خدمات 

خواهند کرد.
رئیس دادگســتری ایلام نیز در نشست شورای 
قضایی اســتان، اظهار کرد: دستگاه قضایی استان 
نیز هم زمان با ایــام اربعین، تمهیدات لازم را برای 
برگزاری این مراسم و خدمات دهی اندیشیده است.

محمــد رزم گفت: در پایانــه مرزی مهران طی 
ایام اربعین دادســرای عمومی مهران شامل دادیار، 
بازپرس، دادرس به صورت کشــیک برای بررســی 

تخلفات احتمالی حضور دارند.
وی با اشــاره به اینکه سازمان قضایی نیروهای 

مســلح نیز به صورت کشــیک حضور دارند، افزود: 
اداره کل تعزیرات حکومتی در رابطه با رســیدگی 

به جرائم مالی و اقتصادی حضور خواهد داشت.
رزم تصریــح کــرد: در بحث فــروش غیرمجاز 
سیم کارت و قیمت حمل ونقل نیز دستگاه تعزیرات 

به صور جدی ورود خواهد کرد.
رئیس دادگســتری ایلام افــزود: تأمین امنیت 
پارکینگ های شهرســتان مهران از دیگر اقدامات 

مهم در مرز خواهد بود.

     پارکینگ هــای مهران آماده پذیرش 
خودروهای زائران است

شــهردار مهران با اشــاره به اینکــه هم اکنون 
پارکینگ هــای اربعین و پایانه برکت آماده پذیرش 
خودروهای ســبک و سنگین هســتند، گفت: کار 
ســاماندهی پارکینگ های خصوصی در داخل شهر 

نیز انجام شده است.
حجت شاکیان تصریح کرد: امسال بخش مهمی 
از این پارکینگ ها آســفالت و تنهــا در پارکینگ 
بزرگ اربعین با 70 هکتار مســاحت ظرفیت پارک 

بیش از 40 هزار خودرو فراهم شده است.
شــهردار مهــران گفــت: امســال پارکینگ ها 
شناســنامه دار شــده و نرخ مصوب را از رانندگان 

خودروها دریافت می کنند.

سرهنگ جلال میرزابیگی معاون هماهنگ کننده 
انتظامی استان ایلام اظهار کرد: پارکینگ های شهر 
مهران ســاماندهی شــده و بیــش از 300 نیروی 
شــرکتی تأمین امنیت و حفاظت این پارکینگ ها 

را برعهده دارند.
مرز مهران نزدیک ترین مرز به کربلای معلا طی 
ایام اربعین قطعاً شاهد حجم زیادی از زوار خواهد 
بود که ضرورت ایجاد زیرساخت های لازم ضروری 
است، طی سال جاری اقدامات خوبی انجام شده اما 
قطعاً با توجه به حجم بالای زوار، خدمات رسانی ها 

هم باید بیشتر شود.
مسیرهای برای رسیدن به مرز مهران

1- کرمانشاه- اسلام آباد- ایوان- ایلام- مهران
2-کرمانشاه- حمیل- سرابله- ایلام- مهران

3-خرم آباد- کوهدشت- سرابله- ایلام- مهران
4-خرم آباد- دره شهر- بدره- ایلام- مهران
5-خوزستان- اندیمشک- دهلران- مهران

البته در ســفر به اســتان ایلام 3 راه دسترسی 
از طریق شهرســتان دهلران ایلام و ملکشــاهی به 

مهران امکان پذیر است.
زائــران می توانند با توجه به اســتان های محل 
سکونت در شــرق، غرب، شــمال و جنوب کشور 
از نزدیک ترین مســیر به اســتان های کرمانشــاه، 

خوزستان و لرستان وارد استان ایلام شوند.

پروژهایکه7سالدردهگلاننیمهکارهرهاشدهاست
ســپهرغرب، گروه اســتان ها:  پروژه فرهنگی- 
آموزشــی شهرستان دهگلان  پس از گذشت حدود 
7 ســال تنها 15 درصد پیشرفت فیزیکی داشته و 

نیمه کاره رها شده است .
دهگلان  آموزشــی شهرستان  فرهنگی-  پروژه 
پس از گذشــت حدود 7 ســال از شــروع احداث 
آن تنهــا 15 درصد پیشــرفت فیزیکی داشــته و 
نیمه کاره رهاشده و این میزان نیز در حال تخریب 
و تبدیل به معضل، زباله دان، مصالح و صندلی های 
شکســته اضافی و تهدیدی برای سلامت و امنیت 

دانش آموزان شده است.
طی چند سال گذشــته مدیران بازدیدهایی از 
این پروژه نیمه تمام فرهنگی- آموزشــی دهگلان 
داشته اند، جلوی دوربین ها حاضر و در حد حرف و 
بــدون عمل اعتباراتی را برای تکمیل آن اختصاص 
داده اند اما تاکنون هیچ اقدام عملی برای اتمام آن 

انجام  نشده است.
پس از رها شدن این پروژه نیمه تمام فرهنگی- 
آموزشی به حال خود، موضوع را از طریق مسؤولان 
شهرستان دهگلان پیگیری کردیم تا بدانیم تکمیل 
و اتمام آن چند ســال دیگر طول می کشــد؟! آیا 

مسؤولان تمایل و رغبتی به اتمام آن دارند؟
پروژه فرهنگی- آموزشــی دهــگلان تنها 15 

درصد پیشرفت فیزیکی دارد
فرماندار شهرســتان دهــگلان در گفت وگوی 
اختصاصی با بیان اینکه پروژه نیمه تمام فرهنگی- 
آموزشی 15 درصد پیشــرفت فیزیکی دارد، اظهار 
کرد: از بودجه امسال برای این پروژه اعتبار لازم در 
نظر گرفته شده اما تا این تاریخ برای هیچ پروژه ای 

تخصیصی صورت نگرفته است.
یحیــی نظری بــا بیــان اینکه احــداث پروژه 
فرهنگی- آموزشی از سال 89 آغاز  شده، افزود: این 
پروژه به خاطر تحریم، کاهش قیمت نفت و مقدار 

بودجه ها نیمه تمام مانده است.

     پاسخ های متناقض فرماندار دهگلان 
درباره پروژه نیمه تمام فرهنگی- آموزشی

وی گفت: پروژه فرهنگی- آموزشــی دهگلان، 
پــروژه اولویــت داری نبود که در ســال های اخیر 
بخواهیم پیگیــری کنیم، اما سیاســت ما دفاع از 

پروژه های فرهنگی است.
فرماندار شهرستان دهگلان تصریح کرد: پروژه 
نیمه تمام کتابخانه عمومی این شهرستان به لحاظ 
فضا و ســالن، از این کانون فرهنگی بیشــتر بوده 
بنابراین اولویت نخســت با اتمام پــروژه کتابخانه 

است.

     یک میلیــارد تومان بــرای پروژه 
گرفته ایم  نظر  در  دهگلان  آموزشی  فرهنگی 

اما تا ببینیم چه می شود!
نظری افزود: اعتبار در نظر گرفته شــده ســال 
گذشــته برای پروژه فرهنگی- آموزشی دهگلان از 
طریق ماده 180 بود که متأســفانه هیچ تخصیصی 
صورت نگرفت و امســال اعتبار یک میلیارد تومانی 

در نظر گرفته ایم اما تا ببینیم چه می شود!
پس ازایــن پاســخ های »امــا و اگــر« فرماندار 

شهرســتان دهگلان، ســراغ مدیر خواهران کانون 
فرهنگــی آموزش وپرورش شهرســتان رفتیم تا از 
کمبودهای این مکان فرهنگی که تأسیس آن سال 

42 است، برایمان بگوید.

     دســتور تخریب کانــون فرهنگی- 
آموزشی دهگلان صادر شده است

چنــور محمــدی که مدت یک ســال اســت 
به عنــوان مدیــر خواهــران در کانــون فرهنگی- 
آموزشــی شهرســتان دهگلان فعالیت می کند با 
اشــاره به تخریبی بودن ســاختمان کنونی کانون، 
ایــن ســاختمان را فاقد امنیــت لازم برای حضور 
دانش آموزان دانســت و اظهار کرد: دستور تخریب 
مکان کنونی فرهنگی- آموزشی شهرستان از سوی 
اداره نوســازی مدارس اســتان صادرشــده و باید 
به محض تکمیل پروژه فرهنگی، این مکان تخریب 

شود.
وی با اشــاره به وضعیت کنونــی کانون گفت: 
کانون فرهنگی هنری شــهید مطهــری دارای 4 

کلاس و یک ســالن اجتماعات بــه ظرفیت 100 
نفر اســت و این سالن تنها سالن اجتماعات موجود 
در شهرســتان دهــگلان بوده که تمامــی ادارات، 

اجتماعات خود را در آن برگزار می کنند!

     تمامی درودیــوار کانون فرهنگی- 
آموزشی دهگلان تخریب  شده است

آموزش وپرورش  فرهنگی  کانون  مدیر خواهران 
شهرستان دهگلان با اشــاره به وضعیت نامناسب 
کانون، تصریــح کرد: تمامی درودیــوار این مکان 
تخریب شــده و تنها با رنگ آمیزی ها و نقاشی هایی 
کــه صــورت گرفته اســت توانســتیم آن را برای 

دانش آموزان قابل تحمل کنیم.
وی بــا انتقــاد از عــدم تکمیل پــروژه کانون 
فرهنگی به ســفرهای متعدد مدیران کل استان و 
نیز بازدیدهای فرماندار دهگلان از این پروژه اشاره 
کرد و ادامه داد: هرساله قول تخصیص اعتبار برای 
تکمیل پروژه توســط مسؤولان داده می شود اما در 

عمل »هیچ« اتفاقی نمی افتد.

محمدی با اشــاره بــه بازدید مســؤولان اداره 
نوســازی استان از این پروژه در شهریورماه امسال، 
افزود: در این بازدید، قول مساعد مبنی بر اختصاص 
بودجه لازم جهت تکمیل پروژه، امسال داده شد اما 
همان طــور که می بینید با پایان فصل عمرانی هیچ 

کاری صورت نگرفته است.
وی با اشــاره به وضعیت ناایمن پروژه نیمه کاره 
کانون فرهنگی و ایجاد خطر بــرای دانش آموزان، 
اظهار کرد: پس از گذشــت چندین سال از احداث 
این ســاختمان و نیمــه کاره رها کــردن آن، این 
ســاختمان در حال ریزش بــوده و هرلحظه امکان 
ایجاد خطری را برای دانش آموزان دارد که به ناچار 
با قرار دادن آجرهایی به عنوان مانع ســعی در کم 

کردن این خطرات کرده ایم.

     ابراز گله منــدی از فرماندار دهگلان 
بابت تحقق پیدا نکردن وعده هایش

آموزش وپرورش  فرهنگی  کانون  مدیر خواهران 
شهرســتان دهگلان با ابراز گله منــدی از فرماندار 
دهگلان، خاطرنشــان کرد: فرماندار در نشستی که 
در شــورای آموزش وپرورش شهرســتان با مدیران 
این اداره داشــت بر اولویت دار بــودن این پروژه و 
تخصیص اعتبار به آن تأکید کرد اما در ادامه هیچ 

اتفاقی نیفتاد.

     مشــخص نیســت 2 میلیارد تومان 
دهگلان  آموزشــی  فرهنگی-  پروژه  اعتبار 

صرف چه چیزی شده است!
آموزش وپــرورش  مدیــر  نــادری«  »صالــح 
شهرســتان دهگلان، تنها با بیان اینکه دل  پرُی 
از پروژه نیمه تمام فرهنگی-آموزشی دارد، اظهار 
کــرد: تنها چیزی که می توانم در مورد این پروژه 
بگویم این اســت که اگر امســال این ساختمان 
نیمه تمام تکمیل نشــود قطعاً تخریب می شــود 
و مشــخص نیســت که 2 میلیارد تومــان اعتبار 
تخصیص یافتــه به این پــروژه، صرف چه چیزی 

شده است!


